



Awards Presentation - 2 May 2005 Saskatoon, Saskatchewan

Canada Council Awards

<p>J.J. Archambault Eastern Canada Council Merit Award</p> <p>“For bringing IEEE Sections Conference 2008 to Canada, and fifteen years of outstanding service to the IEEE.”</p>		<p>André Morin</p>	<p>Prix du mérite J.J. Archambault est du Canada</p> <p>“Pour avoir amené au Canada la conférence 2008 des sections IEEE, et pour 15 années de service exceptionnels à l’IEEE.”</p>
<p>M.B. Broughton Central Canada Council Merit Award</p> <p>“In recognition of hard work and dedication to the IEEE.”</p>		<p>Ronald H. Potts</p>	<p>Prix du mérite M.B. Broughton centre du Canada</p> <p>“En reconnaissance de son travail acharné et de son dévouement à l’IEEE.”</p>
<p>Ted Glass Western Canada Council Merit Award</p> <p>“For over thirty years of dedicated and remarkable service to IEEE in several capacities.”</p>		<p>Witold Kinsner</p>	<p>Prix du mérite Ted Glass- ouest du Canada</p> <p>“Pour plus de trente années de service dévoué et remarquable à l’IEEE l’exercice de plusieurs fonctions.”</p>

Service Awards

<p>Wallace S. Read Service Award</p> <p>“In recognition of hard work and dedication to the IEEE.”</p>		<p>Miro G. Forest</p>	<p>Prix du service Wallace S. Read</p> <p>“En reconnaissance de son travail acharné et de son dévouement à l’IEEE.”</p>
<p>Outstanding Engineering Educator Award</p> <p>“For contributions to Engineering Education and inspirational Guidance of Graduate Students.”</p>		<p>Konstantin Platiniotis</p>	<p>Prix d’éducateur exceptionnel en ingénierie</p> <p>“Pour contributions à l’enseignement du génie et conseils inspirants aux étudiants gradués.”</p>

Medals

<p>Fessenden Medal</p> <p>For pioneering the world’s first point-to-multipoint wireless access system”</p>		<p>Tho Le-Ngoc</p>	<p>Médaille Fessenden</p> <p>“Pour avoir tracé la route vers le premier système sans fil à accès point à multipoint au monde.”</p>
<p>McNaughton Medal</p> <p>“For sustained contributions to electric power systems in Canada and the world, especially for Single Pole Trip and Re-Close operation of High Voltage transmission lines and Elliptical distance relaying.”</p> <p><i>The A.G.L. McNaughton Medal is IEEE Canada’s highest honour, and it recognizes outstanding contributions made to the engineering profession in Canada.</i></p>		<p>Andy B. Sturton</p>	<p>Médaille McNaughton</p> <p>“Pour ses nombreuses contributions aux systèmes électriques de puissance, au Canada, et de par le monde, et en particulier les opérations de disjonction et fermeture à pôle unique pour lignes à haute tension, et le relais elliptique à distance.”</p> <p><i>La plus haut distinction de l’IEEE Canada, la médaille A.G.L. McNaughton, reconnaît des contributions remarquable à la pratique de l’ingénierie au Canada.</i></p>